

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 06-12-2022 11:25:08 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: AM 11:25:08 2022-12-06 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 01:00 on 15-12-2022 at The meeting will be held through Zoom video confer to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2022-12-15 الساعة 01:00 في سيتم عقد الاجتماع من خلال وسيله الاتصال المرئي زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>Extraordinary General Assembly agenda The following is the agenda of the Extraordinary General Assembly held on 12/15/2022 for the fiscal year 2021. 1- Discussing and voting on suspending borrowing from banks and financial institutions and relying on the company's own resources. 2- Discussing and voting on what has been accomplished in the project built on plot No. (1168) of the ground floor, leveling it, and not completing the upper floors. 3- Discussing and voting to retain the company's shareholding in Sherco Securities, which amounts to (412,950) shares until the share price reaches the nominal value of one dinar, according to its current capital, which is (9) million shares, so that the sale of these shares is not less than 412,950 dinars. 4- Discussing and voting on the company's financial statements as they are on 12/31/2021, the annual report for 2021 and the future plan for 2022, and the discharge of the Board of Directors from liability 5- Confirming what was approved unanimously in the General Assembly meeting on 4/14/2022 regarding the commercial building leased on plot No. (1456) Jabal Al-Hussein, the minutes of the previous General Assembly meeting for the year 2020, and the election of the auditor</p>	<p>جدول أعمال الهيئة العامة غير العادي فيما يلي جدول أعمال الهيئة العامة غير العادي المنعقد بتاريخ 2022/12/15 للسنة المالية 2021 . 1- ال مناقشه والتصويت على تعليق الاقتراض من البنوك والمؤسسات الماليه والاعتماد على موارد الشركة الذاتية. 2- المناقشه والتصويت عن الاكتفاء بما تم انجازه في المشروع المقام على قطعه رقم (1168) من طابق ارضي وتسويه وعدم استكمال الطوابق العلويه. 3- المناقشه والتصويت على الاحتفاظ بمساهمه الشركة في شركة شيركو للاوراق الماليه والبالغه (412950) سهم لحين وصول سعر السهم للقيمه الاسميه دينار حسب راسمالها الحالي والبالغ (9) مليون سهم بحيث تحقق بيع هذه الاسهم لا يقل عن 412950 دينار. 4- المناقشه والتصويت على البيانات الماليه للشركة كما هي في 2021/12/31 والتقريب السنوي لعام 2021 والخطة المستقبلية لعام 2022 وإبراء ذمة مجلس الإدارة. 5- التاكيد على ما تم المصادقه عليه وبالاجماع في اجتماع الهيئة العامة بتاريخ 2022/4/14 فيما يخص المبنى التجاري المؤجر على قطعه رقم (1456) جبل الحسين ومحضر اجتماع الهيئة العامة السابقه لعام 2020 وانتخاب المدقق للعام 2022 . 6- انتخاب عضو مجلس اداره بدل العضو المستقيل</p>



1-

for the year 2022.

6- Election of a board member to replace the resigned member

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi